
Begroting 2022 – 2025

Voorzitter, College en mederaadsleden

Een begroting is een vooruitblik voor de komende jaren,  maar de 
uitvoering ligt  in feite in handen van het komende College, dat na de 
verkiezingen aan de hand van het eigen bestuursakkoord dit zal 
aanpassen. Met de inhoud van deze begroting kan ik wel instemmen, 
maar ik heb toch nog wat  opmerkingen.

Wonen
Het college zegt aandacht te hebben voor elke doelgroep. Prima
Maar zoals in vele gevallen is Het willen vaak anders dan het doen .
Veel inwoners van Gouda zoeken al jaren een passende en betaalbare 
woning. Dit in een tijd dat er nauwelijks huurwoningen vrij komen en de 
prijzen van koopwoningen exorbitant de pan uit rijzen. 

Voorzitter
De jongeren en starters hebben hier grote last van. Maar laten we ook 
de kwetsbare groepen zoals de  dak- en thuislozen niet vergeten en  
zeker ook niet de groep ouderen. Zij willen best naar een andere woning, 
maar het  moet wel betaalbaar blijven en zij willen niet teveel woongenot  
inleveren. 
Een versnelde transformatie van leegstaande kantoorpanden zal in deze 
woningnood een prioriteit moeten zijn. 
Gouda’s 50+ partij pleit voor meer betaalbare woningen, huur en koop. 
Als het College de woningnood wil  bestrijden, zal het daar in flink 
moeten investeren.

Arbeidsmarkt
Niet alleen de jeugdwerkeloosheid moet aangepakt worden, maar ook de 
werkeloosheid in de andere leeftijdsklassen, zoals bij de 40plussers  die 
door de Coronacrisis in het nauw zijn gekomen.
De arbeidsmarkt schreeuwt om mensen. Er schijnt meer werk te zijn dan 
werklozen. Hoe is dat te rijmen?

Energietransitie
Een loffelijk  streven om Gouda gasloos te maken, maar er moet wel 
nagedacht worden over de financiele haalbaarheid.  



De transitie gaat veel geld kosten en de aanpassingen in en rondom de 
woning kan voor veel mensen een belemmering vormen, omdat zij die 
hoge kosten niet kunnen betalen.

Verkeer
Al jaren wordt er over de gevaarlijke kruising op de KW-weg en de 
Goudkade gesproken. In deze begroting is dat voor de komende  jaren 
niet terug te vinden.  Wordt dit een afschuifproject ?

OV 
Al jaren is het OV in Gouda een punt van zorg. 
Het College zegt hier wat aan te willen doen, maar het lijkt wel of het zich 
verschuilt  achter de concessiehouder en de provincie. De inwoners van 
Gouda hebben een probleem als Gouda geen goede OV-verbinding 
heeft . Dit betekent wel dat zij met een ander soort vervoer zullen gaan 
reizen en opnieuw zal de busmaatschappij zeggen dat zij onrendabele 
lijnen heeft, met het gevolg dat een lijn wordt opgeheven.

Kunst(werken)
Voorzitter
Dan iets over het herstel van civieltechnische kunstwerken. 
Het probleem bij de spoorwegtunnel roept vragen op over de toestand 
van overige bruggen en onderdoorgangen.

Zijn hier financien voor gereserveerd of wordt dit Algemene Reserve ?

Op pagina  49 staat iets over een kunstwerk in het zuidelijk 
stationsgebied.  Is hier al geld voor vrij gemaakt?

Over een kunsterk gesproken. Dan weet ik er ook nog een. 
Op het plein bij de Reigerstaat en de KW-weg staat een beeld dat ooit op 
het Bolwerk heeft gestaan en al jaren in een slappe houding in elkaar is 
gezakt. Wat een aanfluiting. Doe daar wat aan.

Sociaal Domein
De fractie mist in dit stuk opnieuw specifieke teksten over ouderen.
Hoewel bij het onderwerp Wonen er wel een alinea staat over ouderen. 
Graag had ik aandacht gezien over  opvang van eenzame ouderen en 
en de problemen die ouderen heden ten dage ondervinden.
College, bedenk wel dat degroep  ouderen binnenkort de helft  van de 
Goudse bevolking gaat vormen.   



Woonlasten

Voorzitter
In een tijd waarin alles duurder is geworden en de inkomsten achteruit 
zijn gegaan, is het voor veel mensen een grote puzzel deze verhoogde 
kosten in het levensonderhoud nog te kunnen betalen.
Ik denk hier aan de diverse woonlasten voor eigenaar en huurder, de 
reinigingsrechten en niet te vergeten de hondenbelasting, die door velen 
gevoeld wordt als een grote onrechtvaardigheid . 

In de berekening van de WOZ wordt uit gegaan van een woning met een 
waarde van €245.000 in 2021. Gezien de explosieve stijging van de 
woningprijzen vraag ik mij af of die berekening aangepast zal gaan 
worden. 
Gouda staat met de woonlasten hoog  in de top 25
Wat gaat het College doen om uit die ranking te komen?

Voorzitter
Als  laatste het financiele verhaal. 
Gouda heeft een schuld van 265 miljoen met een maximum naar 295 . 
De vraag is:   Wat doen we met het  tussenliggende bedrag?
Gaan we dat verminderen of verhogen,  nu de rente zo laag is?

Het college beseft dat Corona veel kapot heeft gemaakt en onze vraag 
is:  Kunnen de zwaar getroffen sectoren extra aandacht krijgen?

Dan denk ik aan de diverse bedrijven, het MKB, de ZZPers en ook aan 
inwoners, die door deze crisis zonder werk en inkomen zijn geraakt.
Hoe denkt het college dit aan te kunnen pakken?

Gouda’s 50+ partij hoopt dat het college niet al te kinderachtig zal zijn 
om daar waar de crisis het meest gevoeld wordt,  die getroffenen een 
helpende hand te bieden.

Voorzitter, 
Hier sta ik dan nu vanwege de begroting 2022-2025. 
In 2002 had ik mijn eerste begrotingsbehandeling, nu in 2021 is dit mijn 
laatste, de twintigste.

Voorzitter ik eindig mijn bijdrage zoals ik dat al die jaren heb gedaan.
Ik wil de Griffie, de huishoudelijke dienst en de ambtenaren  bedanken 
voor hun inzet in al die jaren.
Tot zover 


